

國際講習會照片集錦(五)

International Assembly photo gallery - 5

國際扶輪新聞 - 2011 年1 月21日

照片由扶輪形象阿爾斯亨森和莫妮卡提供

Photos by Alyce Henson and Monika Lozinska-Lee/Rotary Images



在 2011 年 1 月 21 日 2011 年國際講習會上兩名泰國傳統服飾的舞者在為 2012 年泰國曼谷國際扶輪國際年會作推廣的活動。

Two dancers in traditional Thai dress perform during a promotional segment for the 2012 RI Convention in Bangkok, Thailand, at the 2011 International Assembly on 21 January.



1 月 20 日在 2011 年國際講習會的國際才藝之夜當中扶輪領導人和他們的配偶們手持著現在就消滅小兒麻痺等疾病的旗幟。

Rotary leaders and their spouses hold End Polio Now banners during the International Festival Talent Night at the 2011 International Assembly on 20 January.



1 月 20 日在 2011 年國際講習會的國際才藝之夜當中，國際扶輪社長當選人卡爾揚班納吉和他的妻子，Binota（中）穿著傳統印度服飾對著群眾打招呼。

Wearing traditional Indian clothing, RI President-elect Kalyan Banerjee and his wife, Binota (middle), acknowledge the crowd during the International Festival Talent Night at the 2011 International Assembly on 20 January.



1月20日在2011年國際講習會的國際才藝之夜當中地區領導人們進行傳統歌舞。District leaders perform a traditional song and dance during the International Festival Talent Night at the 2011 International Assembly on 20 January.



1月20日在2011年國際講習會的國際才藝之夜當中來自巴西的扶輪社們員表演著傳統舞蹈。

Rotarians from Brazil perform a traditional dance during the International Festival Talent Night at the 2011 International Assembly on 20 January.



在2011年國際講習會當中，在美國加利福尼亞州聖地亞哥海事博物館內星辰號的印度船，被現在就消滅小兒麻痺等疾病的訊息所照亮。

The Star of India ship is illuminated with an End Polio Now message at the Maritime Museum of San Diego, California, USA, during the 2011 International Assembly.



RI training leader Jennifer Jones stresses the importance of Rotary's public image during the eighth plenary session at the 2011 International Assembly on 21 January.

於2011年1月21日國際講習會的第八次全體會議當中國際扶輪訓練領導人珍妮瓊斯強調扶輪的公共形象的重要。



國際講習會的參加者 Neela 庫卡尼，德博拉利爾，和 Patricia 內凱斯於 2011 年國際扶輪國際年會推廣宣傳攤位上去協助促進今年的新奧爾良國際年會。

International Assembly attendees Neela Kulkarni, Deborah Lier, and Patricia Necaise help promote this year's New Orleans convention at the 2011 RI Convention promotional booth.



於 2011 年 1 月 21 日 2011 年國際講習會在盛大的歡送晚宴當中擔任國際扶輪的下屆秘書長約翰 Hewko 向地區總監當選人們演說。

John Hewko, who will serve as RI's next general secretary, addresses the district governors-elect during the farewell dinner gala at the 2011 International Assembly on 21 January.



省視自己的內心，
便可明白所有人類
都有共同的夢想、
相似的希望、
同樣的抱負、
以及近似的問題。

*Look within yourselves,
to understand that all of
humanity has the same
dreams, similar hopes,
the same aspirations
and similar problems.*